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Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

 

Košice:  25.1.2024 

Číslo: 04590/2024/ORR-03427 

Vybavuje Ing. Jana Mesárošová 

Tajomníčka komisie 

email: jana.mesarosova@vucke.sk 

telefón: 055/6196 657 

 

ZÁPISNICA 

 

z 8. rokovania Komisie cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 22.1.2024, na Úrade Košického samosprávneho kraja, 

Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, zasadačka č. 310 (2. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania; 

2. Kontrola plnenia uznesení a poţiadaviek komisie; 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a   

    dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 5/2023 o podpore 

    audiovizuálneho priemyslu, 

  Spracovateľ: odbor kultúry 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a  

    dopĺňa Všeobecne záväzné  nariadenie Košického samosprávneho kraja č.    10/2020 

o poskytovaní dotácií, 

    Spracovateľ: odbor financií, 

5. Informácia Košice Región Turizmus o marketingovom pláne úloh na rok 2024 a kalendár 

    podujatí  s rozpočtom na rok 2024, 

6. Návrhy, podnety a poţiadavky; 

7. Rôzne; 

8. Záver. 

 

K bodu č.1  

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Predseda komisie pán JUDr. Pandy privítal prítomných členov komisie na 8. rokovaní 

komisie, ospravedlnili sa 2 členovia z rokovania. 

 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných  15 členov, čo je 

nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. 

Predseda komisie informoval o vyhotovení zvukového záznamu pouţitím diktafónu, výlučne pre 

potreby zhotovenia zápisnice. 

Na rokovanie komisie prišiel 1 člen komisie. 
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Program  rokovania komisie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom, materiál na 

prerokovanie bol zverejnený na digitálnom zastupiteľstve.  

 

Diskusia: Predseda komisie vyzval na pripomienky, alebo doplnenie. Do programu neboli 

vznesené pripomienky ani doplnenia.  

 

Záver:  Predsedajúci komisie poţiadal členov komisie o hlasovanie o programe ako celku. 

 

Uznesenie č.1/2024 

Komisia cestového ruchu a cezhraničnej spolupráce s c h v a ľ u j e program rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č.01: 

Prítomní: 16  

Za:       16    Proti: 0    Zdrţal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie. 

 

Vyjadrenie: Predseda komisie pán  JUDr. Pandy uviedol, ţe vzhľadom na povahu prerokovaných 

materiálov na poslednom rokovaní komisie, komisia neeviduje ţiadne poţiadavky. 

Na rokovanie komisie prišiel 1 člen komisie. 

K bodu č.3 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a  

dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 5/2023 o podpore 

audiovizuálneho priemyslu 

 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila pani JUDr. Čelková Ferencechová z odboru kultúry 

 

Diskusia:    K predstavenému materiálu sa do diskusie neprihlásil ţiadny člen 

                   komisie.  

Záver:        Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 2/2024 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloţeného návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č 02: 

Prítomní: 17 

Za:  17  Proti: 0    Zdrţal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č.4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a 

dopĺňa Všeobecne záväzné  nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 10/2020 

o poskytovaní dotácií, 

Vyjadrenie: Materiál predstavila pani Mgr. Alena Šuranová z odboru financií KSK 

 

Na rokovanie komisie prišiel 1 člen komisie. 
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Diskusia:     Do diskusie sa prihlásil člen komisie p. JUDr. Borovský s otázkami týkajúcimi sa 

konkrétnych špecifík „Výzvy“.  Predkladateľka odpovedala, ţe presné znenie Výzvy je v príprave 

a nie je momentálne k dispozicii konečný návrh.  

Záver:  Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 3/2024 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča zastupiteľstvu predloţený materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloţeného návrhu na uznesenie. 

 

Na rokovanie komisie prišiel 1 člen komisie. 

Hlasovanie č 03: 

Prítomní: 18 

Za:  18  Proti:  0  Zdrţal sa:  0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č.5 

Informácia Košice Región Turizmus o marketingovom pláne úloh na rok 2024 a kalendár 

podujatí  s rozpočtom na rok 2024 

Vyjadrenie: Materiál predstavila JUDr. Lenka Vargová Jurková, riaditeľka Košice Región 

turizmus 

Na rokovanie komisie prišiel 1 člen komisie. 

 

Diskusia: PhDr. Čiţmár poloţil otázku, či do programu Terra Incognita – podujatia sa môţu 

s projektom prihlásiť aj športové kluby. Pani JUDr. Jurková odpovedala, ţe pokiaľ prihlásený 

projekt spĺňa všetky špecifiká výzvy, je to moţné. Oprávnenosť predkladateľa ţiadosti posudzuje 

hodnotiaca komisia.  

Záver:       Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie.   

 

Na rokovanie komisie prišiel 1 člen komisie. 

Uznesenie č. 4/2024 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce berie na vedomie prednesenú informáciu. 

Hlasovanie č 04: 

Prítomní: 19 

Za:  19  Proti:  0  Zdrţal sa:  0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č.6 

Návrhy, podnety a požiadavky; 

Ing. Ţelinský predniesol podnet na odbor Regionálneho rozvoja ohľadom vybudovania 

regionálnej cyklotrasy v okolí obce Pribenik a z Kráľovského Chlmca do obce Dobrá. 

 

Na rokovanie komisie prišiel 1 člen komisie. 

JUDr. Borovský opätovne zniesol poţiadavku na odbor Regionálneho rozvoja na nájdenie 

funkčného vyuţitia objektu (brownfieldu) v majetku KSK na území mesta Moldava nad Bodvou. 

Načrtol moţné vyuţitie v podobe strediska cezhraničnej spolupráce. 

 

Na rokovanie komisie prišiel 1 člen komisie. 
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K bodu č.7  

Rôzne:  

Mgr. Vrchota poukázal na nevyhovujúci technický stav veţe Tokaj ako aj na problematiku správy 

a údrţby vybudovanej infraštruktúry cestovného ruchu v kraji. Jedná vec je podporiť výstavbu 

zariadení, atrakcií..... a druhá vec je následná údrţba a opravy. Často krát aj po dobe udrţateľnosti 

projektov.  

JUDr. Jurková sa vyjadrila konkrétne k veţi Tokaj – niekoľkokrát kontaktovali správcu atrakcie 

s poţiadavkou údrţby. Budú na to tlačiť aj v tomto roku. 

PhDr. Kováčová sa zapojila do diskusie s názorom – či nie je moţné zveriť kompetenciu opráv 

a údrţby prvkov infraštruktúry CR spoločnosti Development KSK s.r.o.  

Na ďalšom rokovaní komisie CR bude prednesená informatívna správa o úlohách 

a kompetenciách spoločnosti Development KSK s.r.o.  

 

K bodu č.8  

Záver 

Predseda komisie  JUDr. Pandy konštatoval, ţe program rokovania komisie bol vyčerpaný, 

poďakoval prítomným za účasť a uviedol, ţe ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční 3.4.2024 

(streda). Čas je zmenený na  14:30 hod.  na Úrade Košického samosprávneho kraja. 

 

Komisia ukončila svoje rokovanie o 14:11 

 

 

 

 

 

 

  ..................................................                  ....................................................     

        Ing. Jana Mesárošová                                                JUDr. Peter Pandy, LL.M. 

         tajomníčka komisie                                                      predseda komisie     

     
 

 

 


